
FESTIVAL BUDYŇSKÝ POUTNÍK 2018 

Už několikátý rok po sobě jsem o prvním víkendu v srpnu 2018 navštívila s kamarádkou 

Evou Budyni nad Ohří, kde se každoročně koná hudební festival Budyňský Poutník. 

Cestování s Evou je vždy napínavé a ani tentokrát to nebylo jiné. Autobus z Prahy vyjížděl 

pozdě a tak bylo jasné, že přestup nestíháme. Začaly jsme tedy řešit, co dál. Když jsme 

v přestupním místě vystupovaly, řidič nám popsal, kde náš 2. autobus pojede, za což jsme 

byly rády, protože díky objížďce, kterou autobus měl, jsme byly na úplně jiném místě, než 

obvykle přestupujeme. Na zastávce jsme se daly do řeči s lidmi, kteří na akci mířili také, a po 

chvíli jsme se vydali na zastávku, o které nám řekl řidič. Vše dopadlo tak, že autobus jel 

odjinud, což jsme sice zjistili, ale pozdě a když jsme mířili přes silnici k přijíždějícímu 

autobusu, nestihli jsme ho a zůstali jsme trčet na zastávce nevědě si rady s tím, jak se na 

festival dostaneme. Pak mě napadlo jediné řešení, zkusit stop. Ale nikdo nám nezastavil. Až 

nám jeden řidič poradil, že jsme na blbém místě a že máme jít o kousek dál. Přitom se 

zeptal, kam máme namířeno a díky tomu jsme zjistili, že máme všichni stejnou cestu i cíl – 

festival Budyňský Poutník, čímž byl náš cestovní problém vyřešený. Svezli jsme se s touhle 

dobrou duší až na místo všichni. 

Stejně jako předchozí roky i letos byla akce moderována skvělým moderátorem Milanem 

Schmidtem, a vystoupila na něm velká hudební jména. Výjimkou bylo to, že jsem nám na 

letošní ročník pořídila vlastní stan na prodejní výstavě stanů, který pro Evu nebylo vůbec 

snadné postavit, protože byl na jiném systému, než předchozí roky půjčené stany. Navíc u 

něj byl návod k úplně jinému stanu. Naštěstí na těchto akcích bývají lidé ochotní pomoci a 

tak se náš tábor nakonec podařilo rozbít  

Já si stejně jako loni a předloni jela poslechnout Schovanky, Věru Martinovou a Petra 

Kocmana, které jsem si velice užila a mimo to jsem se zaposlouchala do textu písničky 

Dovolená od skupiny Epidemie a zamyslela se nad textem songu Papírový Drak od kapely 

Lístek. Po 1. nocování pod mým vlastním stanem, jsme šly opět do města na místní 

každoroční pouť. Užila jsem si opět několika atrakcí a výbornou točenou zmrzlinu, které jsem 

neodolala a otestovala ji už v sobotu před hlavním festivalovým programem  

Na pouti jsme se po dohodě pomocí mobilů sešly i s Hankou a Bohoušem, který nás díky 

divně jezdící dopravě ve městě vzali k sobě, kde nás cestou od auta na zastřešenou terasu 

chytla prudká přeháňka. Po chvilkovém popovídání s místními kamarády (myšleno s Hankou 

a Bohoušem) nás vzali autem do nedalekého města na nádraží, odkud nám asi za půl 

hodiny jel vlak do Prahy. 

Opět z akce přikládám pár fotek, včetně koženého náramku, který jsem si za pomoci Evy 

vyrobila u jednoho stánku, coby dárek pro někoho (obdarovaný je zatím neznámý).  

Až na nejistotu v nedělním počasí to byly skvělé dva letně víkendové dny a pokud se 

nestane nic, co by náš každoroční rituál překazilo, pojedeme za rok znova. Byla bych ráda, 

kdybych mohla stan využít víckrát za léto, ale nemám s kým někam vyrazit. 

Zdraví vás 

festivalový tremp  Petra, V Praze 1. 9. 2018 
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